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Na temelju članka 16. Statuta Društva arhitekata Istre - Societa' architetti dell' Istria (DAI – 
SAI) od 13. siječnja 1998. – pročišćeni tekst, Predsjedništvo DAI – SAI (u daljnjem tekstu : 
Predsjedništvo) održalo je dana 25. ožujka 2011. u Hrvatskoj gospodarskoj komori u Puli godišnju, 
izbornu Skupštinu Društva te je sačinjen sljedeći  

 
Z A P I S N I K    

 
Od 148 članova Društva, prisutno je 37 članova. Na temelju članka 18. Statuta Društva, utvrđen je 
kvorum. Sjednica je započela u 18 i 30 sati. 

 
Sjednicu je vodio Predsjednik DAI-SAI, koji je predložio sljedeći   
  

D N E V N I  R E D    
 

 1. Utvrđivanje dnevnog reda 

 2. Izvješće o radu za 2010. godinu 

 3. Izbor radnih tijela izborne Skupštine- izbornog povjerenstva i ovjerovitelja zapisnika 

 4. Izbor novih upravnih tijela DAI- SAI 

            5. Prijem novih članova 

            6. Razno 

 

Ad 1. Utvrđivanje Dnevnog reda   
 
Na prijedlog Predsjednika, Dnevni red godišnje, izborne Skupštine jednoglasno je 

prihvaćen. 
 

Ad 2. Izvješće o radu za 2010. godinu 
 
Tajnica Mirjana Grahovac- Vojinović pročitala je financijsko izvješće za proteklu godinu (u 

prilogu). Izvješće je jednoglasno prihvaćeno. Predsjednik Društva Davor Matticchio pročitao je 
programsko izvješće za proteklu godinu (u prilogu). Izvješće je jednoglasno prihvaćeno. 

 

Ad 3. Izbor radnih tijela godišnje, izborne Skupštine Društva 
 
Predsjednik Društva Davor Matticchio predložio je Jasminku Doblanović- Peharda, 



Damira Hrvatina i Martu Bognar za članove Izbornog povjerenstva te Edu Franolli i Maru Matijašić 
za ovjerovitelje zapisnika godišnje, izborne Skupštine Društva. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Prije nego što je Izborno povjerenstvo preuzelo vođenje Skupštine, Mario Smilović 
postavio je pitanje neplaćanja članarine- mogu li članovi koji nisu podmirili svoje obaveze biti birani 
u upravna tijela Društva, tj. mogu li uopće biti članovi Društva?  

Davor Matticchio je ustvrdio da je to pitanje najbolje prepustiti novoj upravi, a da se sada 
članovima koji nisu platili članarinu za 2010. godinu da rok od 30 dana da podmire svoju obavezu. 
Ukoliko to ne učine, ili ne dostave obrazloženje uz valjan, objektivan razlog zbog kojeg nisu u 
stanju platiti članarinu, može ih se brisati iz članstva. 

Leonid Zuban je rekao da se može složiti s takvim prijedlogom, ali da bi se taj postupak 
onda trebao primijeniti na poštivanje cijelog Statuta Društva- koliko su se razna tijela sastajala 
tijekom godine te koliko članova tih tijela nisu poštivali svoju obavezu dolaska na te sastanke. Dao 
je prijedlog da Skupština odluči hoće li se i takva nepoštivanja obaveza kažnjavati isključenjem iz 
članstva. 

Davor Matticchio dao je prvi prijedlog na glasanje Skupštini- hoće li se članovima koji ne 
plaćaju članarinu dati rok od 30 dana da plate članarinu za 2010. godinu te isključiti iz Društva ako 
ne podmire tu obavezu? Za je glasao 21 član Društva, protiv je glasalo 14 članova Društva, 
suzdržanih nije bilo. Prijedlog je usvojen. 

Davor Matticchio je dao drugi prijedlog na glasanje- hoće li se članovi koji ne poštuju i 
druge odredbe Statuta isključiti iz Društva? Za je glasalo 23 člana Društva, protiv je glasalo 5 
članova Društva, suzdržano je bilo 7 članova Društva. Prijedlog je usvojen. 

Davor Matticchio je pozvao Izborno povjerenstvo da preuzme vodstvo godišnje, izborne 
Skupštine. 

 
Ad 4. Izbor novih upravnih tijela DAI- SAI  
 
Damir Hrvatin, Jasminka Doblanović- Peharda i Marta Bognar preuzeli su zadatak 

upravljanja izborom novih upravnih tijela DAI- SAI. Podijeljeni su izborni listići s imenima kandidata. 
Ostavljena je i mogućnost da se članovi jave neposredno na Skupštini ukoliko se žele kandidirati te 
je Hrvatin upitao ima li još zainteresiranih, ali se nitko nije javio. Javili su se Bruno Nefat, Robert 
Dragogna i Saša Putinja čija su se imena nalazila na listi za izbor novog Predsjedništva Društva sa 
zamolbom da ih se izbriše sa liste, jer se ne žele kandidrati za slijedeći mandat Predsjedništva. 

Damir Hrvatin je ustvrdio da novih kandidatura nema, da se sa liste za Predsjedništvo 
brišu Nefat, Dragogna i Putinja te da se na ovoj sjednici Skupštine ne bira Savjet izdavačke 
djelatnosti i Odbor financijske kontrole jer nema kandidata za ta tijela. 

Na prijedlog Amorina Poropata, svi kandidati za upravna tijela Društva kratko su se 
predstavili prije glasanja. 

Pristupilo se glasanju. 
Glasalo je 37 članova Društva te je Izborno povjerenstvo pristupilo prebrojavanju glasova. 

Od 37 glasačkih listića 35 ih je pravovaljano, jedan je listić predan prazan, jedan je nevažeći jer je 
na njemu dopisano ime.  

Za predsjednika Društva kandidirali su se Amorino Poropat i Leonid Zuban. Poropat je 
dobio 8 glasova, Zuban 27. Novi predsjednik Društva je Leonid Zuban. 

Za Predsjedništvo su se kandidirali Boić Dragan, Gašparović Vjekoslav, Jurcan Emil, 
Krizmanić Dino, Malnar Mirna, Njavro Milorad, Orbanić Sapunđić Nada, Paris Aleksandar, Peharda 
Doblanović Jasminka, Percan Anton, Perčić Marko, Perčić Tičić Danijela, Peteh Dean, Poropat 
Amorino, Radulović Modrušan Ljiljana, Slamar Ana, Sterpin Helena, Škandul Danijela, Zuban 
Leonid. U Predsjedništvo su izabrani Krizmanić Dino (25 glasova), Peharda Doblanović Jasminka 
(21 glas), Slamar Ana (20 glasova), Sterpin Helena (18 glasova), Paris Aleksandar (16 glasova) i 
Peteh Dean (16 glasova). Prema Statutu, u Predsjedništvo automatizmom ulaze i predsjednik 
Društva, Leonid Zuban te predsjednik Stručnog savjeta, Eligio Legović. Deveti član Predsjedništva 
bit će predsjednik Savjeta izdavačke djelatnosti, koji će se znati kad to tijelo bude izabrano. 

Za Stručni savjet kandidirali su se Cvitan Matticchio Alma, Iskra Berislav, Jurcan Emil, 
Legović Eligio, Nefat Bruno, Paris Aleksandar, Peharda Doblanović Jasminka i Smilović Mario. U 
Savjet su izabrani Legović Eligio (32 glasa), Paris Aleksandar (20 glasova), Nefat Bruno (19 
glasova) te Cvitan Matticchio Alma (17 glasova). Peharda Doblanović Jasminka je također dobila 
17 glasova, ali je mjesto prepustila Cvitan Matticchio Almi jer je već izabrana u Predsjedništvo te 



će preuzeti tu funkciju.  
Za Sud časti kandidirali su se Basanesse Eduard, Brajnović Širola Tatjana, Krizmanić 

Attilio i Vuksanović Vojmir. Izabrani su Basanesse Eduard (34 glasa), Brajnović Širola Tatjana (26 
glasova) i Krizmanić Attilio (25 glasova). 

Damir Hrvatin je zaključio glasanje i pozvao novoizabranog predsjednika da preuzme 
vođenje Skupštine. 

Leonid Zuban je zahvalio Skupštini i prethodnom Predsjedništvu te nastavio sa Dnevnim 
redom. 

 

Ad 5. Prijem novih članova 
 
Zahtjev za prijem u Društvo podnijeli su Srđan Gavrilović, Marina Giachin, Iva Buljan i 

Katja Regvat. Svima je potvrđen prijem u članstvo. 
 

Ad 6. Razno 
 
6.1- Usvajanje pravilnika o radu sekcije Djeca i arhitektura.  
Pravilnik je dan svima na uvid te je dan Skupštini na usvajanje. Pravilnik je jednoglasno 

usvojen. 
 
6.2-  Iznos članarine Društva 
Emil Jurcan je predložio da se smanji iznos članarine. Zuban je rekao da je to pitanje 

podiglo dosta prašine pa bi bilo dobro da se riješi. Luka Matticchio je primijetio da je to pitanje koje 
se ne može riješiti na ovoj sjednici Skupštine. Dino Krizmanić je predložio da bivši predsjednik 
objasni zbog čega je došlo do povišenja članarine. Davor Matticchio je rekao da se novcem 
dobivenim od članarine pokrivaju redovni troškovi poslovanja Društva, kao što je trošak tajništva, 
računovodstav, telefona i ostalo, za što se ne dobivaju sredstva iz proračuna. Upozorio je da su se 
prijašnjih godina nenamjenska sredstva dobivala i putem organiziranja arhitektonskih natječaja, u 
čemu je bio značajan angažman Predsjedništva jer se radilo bez naknade. Sredstva iz proračuna 
su izričito namjenska, a kroz godine se i ona smanjuju. Stoga se odlučilo povisiti iznos članarine. 
Marko Perčić je ustvrdio da bi se sredstva trebala dobivati i od sponzora, proizvođača jer je 
trenutno jedini način financiranja Društva iz proračuna i članarina. Danijela Perčić Tičić je 
predložila da se uvedu različiti iznosi članarine, prilagođene umirovljenicima, studentima i 
nezaposlenima. 

Emil Jurcan je predložio da novo Predsjedništvo ispita financijske mogućnosti Društva te 
da se pitanje riješi na sljedećoj Skupštini koja se ionako mora ubrzo sastati zbog izbora 
Izdavačkog savjeta Društva. Prijedlog je dan na glasanje i usvojen je sa 2 suzdržana glasa. 

Zuban je rekao da se svi prijedlozi mailom dostave Predsjedništvu te će se o svim 
prijedlozima diskutirati. 

Predsjednik Društva se zahvalio Skupštini i izjavio da će njegov angažman biti 
prvenstveno na aktiviranju članstva te na promoviranju Društva kao važnog sugovornika u  
procesima transformacije prostora i gradova. 

 
Sjednica je zaključena u 21 sat. 
 
Zapisnik je sastavila Mirjana Grahovac- Vojinović. 
 
 

 PREDSJEDNIK : 
 Leonid Zuban 
  
Ovjerovitelji zapisnika:  
 
1. Eda Franolli 

 
2. Mara Matijašić 

 


